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Emission standard of Air Pollutants for printing industry

Abstract:
1. This standard specifies the volatile organic compound content limits of materials, the emission limits of air pollutants, fugitive emission and the requirements of monitoring, control, implementation, supervision of air pollutants in printing industry.
2. This standard applies to the management of air pollutant emissions in the printing industry of existing enterprises within the administrative jurisdiction of Shanghai. It is applicable to the environmental impact assessment of enterprises engaged in printing production and the construction projects of printing production facilities, the design of environmental protection facilities, the acceptance of completed environmental protection, emission permits and the management of air pollutant emissions after production.
3. From the date of release of this standard, printing inks, cleaning agents, adhesives, etc. used in the printing production process should comply with national standards; from the date of implementation of this standard, newly established enterprises should comply with the organized emission limit stipulations, and existing enterprises should start implementing from (date) .
4. The control limits for air pollutant emissions involved in this standard are as follows:
	No.
	Pollutant
	Emission concentration limit (mg/m3)
	Emission rate limit (kg/h)
	Monitoring location of pollutant emission

	1
	Benzene
	1
	0.03
	Exhaust duct of workshop or production facility

	2
	Toluene
	3
	0.1
	

	3
	Xylene
	12
	0.4
	

	4
	Aromatic compounds
	15
	0.5
	

	5
	Non-methane total hydrocarbon (NMHC)
	50
	1.5a
	

	6
	Particulate matter
	10
	0.4
	

	Note: a When the purification efficiency of NMHC is not less than 90%, it is equivalent to meeting the maximum allowable emission rate limit requirement."






印刷工业大气污染物排放标准
摘要：
1、 本标准规定了印刷生产过程原辅物料的挥发性有机物含量限值、印刷生产过程大气污染物排放限值、无组织管控要求、监测和监控要求，以及文件的实施与监督等相关规定。
2、 本标准适用于上海行政管辖区现有企业印刷生产过程的大气污染物排放管理，适用于从事印刷生产的企业及印刷生产设施建设项目的环境影响评价、环境保护设施设计、竣工环境保护验收、排污许可及其投产后的大气污染物排放管理。
3、 自标准发布之日起，印刷生产过程使用的印刷油墨、清洗剂、胶黏剂等应符合国家标准的规定；自本标准实施之日起，新建企业执行有组织排放限值规定，现有企业在20**年*月*日开始执行。
4、 本标准涉大气污染物排放控制限值如下：
大气污染物排放限值
	[bookmark: _Hlk396242018]序号
	污染物
	最高允许排放浓度（mg/m3）
	最高允许排放速率（kg/h）
	污染排放监控位置

	[bookmark: _Hlk396244790]1
	苯
	1
	0.03
	车间或生产设施排气筒

	2
	甲苯
	3
	0.1
	

	3
	二甲苯
	12
	0.4
	

	4
	苯系物
	15
	0.5
	

	5
	非甲烷总烃（NMHC）
	50
	1.5a 
	

	6
	颗粒物
	10
	0.4
	

	注： a当NMHC的净化效率不低于90%时，等同于满足最高允许排放速率限值要求。    



